
Bestuurlijke reactie visitatierapport 2019-2022 

Tussen januari en april 2023 is Woonwenz door Raeflex gevisiteerd. Wettelijk moeten 

woningcorporaties dat een keer per vier jaar laten doen door een geaccrediteerd bureau. Methodiek 

6.0 is bij deze visitatie toegepast. Dat betekent dat Woonwenz beoordeeld is op volkshuisvestelijke 

en maatschappelijke prestaties, prestaties volgens belanghebbenden, prestaties naar vermogen en 

governance van maatschappelijk presteren. Dit is de bestuurlijke reactie op de resultaten van het 

visitatierapport. 

Het rapport 

Voor ons ligt een rapport met mooie cijfers. Hoge scores op betaalbaarheid, kwaliteit, duurzaamheid, 

herstructurering en ambities doen ons goed. “Als individuele huurder ben je goed af bij Woonwenz.” 

Dat lezen wij erg graag, daar zijn we immers voor. Een sterke financiële positie en een goede inzet 

van ons vermogen onderbouwen de prestaties en zorgen dat we dat we deze ook in de toekomst 

kunnen blijven realiseren. Fijn is het dan om bevestigd te krijgen dat onze onderliggende keuzes, 

onze strategieën, sterk zijn. De goede keuzes maken in een complex werkveld met vele thema’s, 

uitdagingen en veranderingen is niet altijd even makkelijk. We zitten op de goede weg. Aan ons de 

taak om daar op te blijven. 

Daarnaast zien we over het algemeen hoge waarderingen van onze belanghebbenden. Wij zijn erg 

blij met deze beoordelingen. Woningcorporaties zullen steeds meer moeten samenwerken met 

anderen. We kunnen het niet alleen, daarvoor zijn de uitdagingen te groot en complex. Het is 

belangrijk om uitdagingen samen op te pakken vanuit een startpunt van vertrouwen. Dat lezen wij 

hier en waarderen wij. Het fundament voor de goede samenwerking ligt. Wij nodigen onze 

samenwerkingspartners uit om hier samen aan verder te blijven bouwen. 

De verbeterpunten 

Natuurlijk zijn er altijd aandachtspunten. Woonwenz mag zich meer inzetten op ‘leefbaarheid’ en 

‘wonen en zorg’. De stenen en de financiën zijn op strategisch niveau verder uitgewerkt dan deze 

thema’s. Op het gebied van leefbaarheid zijn wij operationeel georiënteerd. Wij weten goed wat er 

speelt in de wijk, maar dat staat niet altijd op papier. Onze leefbaarheidsmedewerkers hebben het 

goed in hun hoofden opgeslagen en sturen zo op de leefbaarheid van de wijken. De positieve 

resultaten daarvan zijn nu zichtbaar in de uitdagendere wijken. Die successen mogen we meer 

vieren. 

Het thema ‘wonen en zorg’ ondergaat een maatschappelijke ontwikkeling waarbij nieuwe visies zijn 

ingebracht vanuit de overheid. Dat vraagt bijsturing vanuit Woonwenz. Wonen en zorg worden 

steeds vaker gesplitst, waardoor zorg- en welzijnspartijen aangewezen zijn op woningcorporaties 

voor het onderdeel wonen. Wij gaan deze uitdaging met twee handen aanpakken. De eerste 

samenwerkingen hiervan staan al. De volgende zitten al in de spreekwoordelijke pijplijn. Een 

belangrijke bijeenkomst daarvoor is de werkconferentie Wonen & Zorg begin juli. Dat zien wij als 

moment van intensivering voor een nog verdergaande samenwerking die wij ook op strategisch 

niveau uitwerken en gaan aansturen. 

Een pittige feedback voor ons zijn opmerkingen op het gebied van samenwerking met de gemeente 

Venlo. Op diverse terreinen krijgen we een onvoldoende van de gemeente Venlo, wat ons verrast. 

We leven in een tijd met grote woningtekorten. Druk om projecten te realiseren is hoog. Woonwenz 

heeft de middelen en capaciteit om hier iets te doen. Mogelijk gaan we dan soms wat snel. Wij 

zetten ons de komende tijd in om beter met de gemeente Venlo samen te werken. Duidelijke 



procesafspraken voor projecten en periodieke bestuurlijke overleggen zijn hiervoor een goede basis. 

Daarnaast vinden wij het een goed idee van de visitatiecommissie om prestatieafspraken in de 

toekomst inhoudelijker in te richten, zodat we dezelfde doelen nastreven. Er liggen nog veel mooie 

ideeën op de plank, zowel bij de gemeente Venlo als bij Woonwenz. Laten we proberen om deze 

samen zo veel mogelijk te realiseren. 

Wij vinden dat er in algemene zin wat ruimte is voor nuance op de feedback in het visitatierapport. 

We vragen ons af of enkele anekdotische opmerkingen niet te gemakkelijk zijn overgenomen en als 

feit zijn gepresenteerd. Een voorbeeld hiervan is een stevig oordeel over de 

Huurdersbelangenvereniging Venlo. Dit vinden wij niet passen bij de rol van een visitatiecommissie. 

Het rapport gaat immers over de prestaties van Woonwenz. Daarnaast doet het oordeel geen recht 

aan de interne ontwikkelingen die de HBV aan het doorzetten is. Dit is ook aan de aan de 

visitatiecommissie gemeld. Wij zijn blij met de constructieve houding van de HBV en ons prettige 

contact. We hebben korte lijnen en zij weten wat er bij ons en onze huurders speelt.  

Ten slotte 

Woonwenz dankt Raeflex. Huurders met een kleinere portemonnee zijn vaak afhankelijk van 

woningcorporaties als het gaat om huisvesting. Het is dan des te belangrijker om jezelf kwetsbaar op 

te stellen en een externe partij een kijkje bij je in de keuken te laten nemen. We mogen trots zijn op 

onze prestaties. De cijfers geven aan dat we op de goede weg zitten. De verbeterpunten gaan ons 

helpen om nog meer waarde voor onze huurders te realiseren. Wij danken de visitatiecommissie 

voor het goede verloop van het traject en een prettige en constructieve samenwerking. 

Daarnaast bedanken wij onze huurders en andere belanghebbenden voor het vertrouwen. Onze 

huurders zijn prioriteit nummer één. Met een algemene beoordeling van een acht door onze 

huurdersvereniging doet ons dat goed. Hetzelfde geldt natuurlijk voor de positieve én constructieve 

geluiden vanuit onze samenwerkingspartners. Het maken van maatschappelijke waarde doen we 

samen. Wij kijken er naar uit om daar ook de komende jaren aan te bouwen. Mede door hun 

gezamenlijke input ligt er een waardevol rapport waar wij veel aan hebben. 

Ten slotte een woord van dank aan alle medewerkers van Woonwenz. Zonder hun inzet en prestaties 

hadden wij deze goede resultaten niet gehad.  

 

Woonwenz, méér dan een woning 
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